



The U18 World Championship on Motors TV

20.11.2012



For the last time this season, the channel Motors TV - available in over 40 countries, either in English or in French - will broadcast from this week onwards a 48 minutes report on the CIK-FIA competitions. This time it will be the final of the U18 World Championship and of the Academy Trophy on the circuit of Bahrain. Held at night for the first time at night, this event more than offered its share of spectacle and saw Britain's Henry Easthope become U18 World Champion after an action-packed final, while the Finn Joonas Lappalainen landed the Academy Trophy.

Multiple broadcasts are scheduled on Motors TV for the next two weeks. Broadcasting time-schedules are available on www.motorstv.com !

Le Championnat du Monde M18 sur Motors TV

Pour la dernière fois de la saison, la chaîne Motors TV - disponible dans plus de 40 pays, soit en anglais soit en français - diffuse à partir de cette semaine un reportage de 48 minutes sur les compétitions de la CIK-FIA. Il s'agit cette fois de la finale du Championnat du Monde M18 et du Trophée Académie sur le circuit de Bahreïn. Une épreuve, disputée pour la première fois de l'histoire en nocturne, ayant plus qu'assuré son lot de spectacle et qui a vu le Britannique Henry Easthope devenir Champion du Monde M18 au terme d'un final à suspense pendant que le Finlandais Joonas Lappalainen remportait quant à lui le Trophée Académie.

De multiples diffusions sont prévues sur Motors TV durant les deux prochaines semaines. Pour en connaître les horaires, rendez-vous sur www.motorstv.com !